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2016:85 Interpellation av Rickard Wall (-) om  

sanering av skolgårdar, lekplatser m.m. 

Dnr 107-1592/2016 

 

 

I slutet av september 2016 rapporterade SVT:s finskspråkiga nyhetssändning 

om sanitära problem på den finska skolan som orsakas av hemlösa individer. I 

inslaget pekades särskilt sk EU-migranter ut 

(http://www.svt.se/nyheter/uutiset/svenska/hemlosa-har-tagit-over-

skolgarden). 

 I början på oktober 2016 har SvD en ledare med rubriken: ”Lekplatsen 

stank av tiggarnas avföring” (http://www.svd.se/lekplatsen-stank-av-tiggarnas-

avforing/om/gatutiggeriet). I ledaren skrevs vidare: ”Det är städat nu. … han 

berättar att Svevia har en anställd som enbart jobbar med att sanera kända 

tillhåll för tiggare, att ”ta hand om exkrementerna” som han säger”.  

 

Mot denna bakgrund vill jag fråga ansvarigt borgarråd:   

 1. Stämmer dessa uppgifter från massmedia? 

  Om de stämmer: 

 2. Har nuvarande majoritet i Stadshuset uppmärksammat förhållandena, 

och i så fall, sedan för hur lång tillbaka? 

 3. Planerar man för några särskilda åtgärder i frågan eller tänker man 

fortsätta som förut?  

 

Stockholm den 17 oktober 2016 

 

 

Rickard Wall 


